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خبرلیگ برتر

درگيري علي دايي با عكاس ورزشي
پيشكس��وتان  � كميت��ه  جلس��ه  پاي��ان  در 

پرس��پوليس، علي دايي با فرشاد عباسي، عكاس 
مشهور ورزش��ي درگير شد. اين اتفاق وقتي آغاز 
ش��د كه دايي مش��غول خداحافظي و روبوسي با 
مهندس عابديني بود و فرشاد عباسي قصد داشت 
اي��ن صحنه را ثبت كند اما دايي كه گويا تمايلي 
به اين قضيه نداشت، با اين عكاس ورزشي درگير 
ش��د و مجادله اي بين اين دو درگرفت كه ماجرا 
با وس��اطت مهندس عابديني ختم به خير ش��د. 
فرش��اد عباسي همان عكاس��ي است كه صحنه 
درگيري دايي با ليدر پرس��پوليس و چش��م باد 
كرده مربي سابق پرسپوليس را به تصوير كشيده 
بود. گفتني اس��ت در اين مراسم علاوه بر اعضاي 
كميته پيشكس��وتان پرس��پوليس، دكتر حسن 
غفوري فرد رييس سابق س��ازمان تربيت بدني و 
حس��ن روش��ن، رييس كميته فني استقلال هم 
حضور داش��تند. روشن شب گذش��ته در جلسه 
حبيب كاش��اني با سردبيران روزنامه هاي ورزشي 

نيز حضور داشت. 

 8 باشگاه شبانه در مادريد 
توقيف شدند

به دس��تور ش��هرداري مادريد، هشت باشگاه  �
شبانه در اين شهر به علت پخش غيرقانوني سوپر 
جام اس��پانيا توقيف ش��دند. به گزارش فارس به 
نقل از ماركا اس��پانيا، همزمان ب��ا جدال دو تيم 
رئال مادريد و بارس��لونا، حداقل هش��ت باش��گاه 
ش��بانه در مادريد به علت پخش غيرقانوني اين 
ب��ازي از طريق امواج ماهواره اي توقيف و تعطيل 
ش��دند. پيش از اين ش��هرداري و پليس مادريد 
نس��بت به اين مس��اله به صاحبان باش��گاه هاي 
ش��بانه، هش��دار جدي داده بودند. حداقل 147 
كشور جهان به صورت مستقيم يا با واسطه حق 
پخش اين ب��ازي را خريداري ك��رده بودند و به 
صورت مستقيم اين بازي بزرگ را پخش كردند. 
اين باشگاه هاي شبانه معمولا با جريمه سنگين 

مالي مواجه خواهند شد. 

 اسامي 2 فوتباليست دوپينگي 
اعلام شد 

رييس كميته ضد دوپينگ فدراسيون فوتبال  �
اس��امي دو بازيكن دوپينگي در رقابت هاي فصل 
گذشته ليگ دس��ته اول را اعلام كرد. به گزارش 
مهر، احمد هاش��ميان روز گذش��ته در حاش��يه 
نشس��ت خود با خبرنگاران ضمن اعلام اين خبر 
گف��ت: ميلاد جهان��ي از تيم صنعت س��اري در 
كميسيون بدوي به علت ارتكاب به عمل دوپينگ 
دو س��ال محروم شد اما پس از اينكه فردي را به 
عنوان پزش��كيار تيم معرفي كرد كه در دوپينگ 
او نقش داشته و ثابت كرد دوپينگش توسط اين 
ش��خص انجام ش��ده راي او به يك سال كاهش 
و پزش��كيار تي��م به نام ميثاق اس��لامي به چهار 
سال محروميت محكوم شد. براساس اعلام احمد 
هاشميان سرپرست تيم صنعت ساري حكم برات 
گرف��ت اما پرونده مديرعامل اين باش��گاه مفتوح 
اس��ت و بايد در جلس��ات آينده حضور پيدا كند 
ت��ا حكم او نيز صادر ش��ود در غي��ر اين صورت 
كميسيون بدوي به تشخيص خود براي وي اعلام 
راي خواه��د كرد. هاش��ميان در ادامه اعلام كرد: 
براساس راي ديگر كميسيون بدوي جاسم صادقي 
از تيم اس��تقلال اهواز دو سال محروم شده است. 
اين بازيكن در صحبت هاي خود اسم يكي از افراد 
كادر تداركات تيم استقلال اهواز را آورده كه وي 
اعت��راف كرده ماده ممنوعه را در آب حل كرده و 
در اختيار چهار نفر از بازيكنان قرار داده است. وي 
تصريح كرد: با توجه به اينكه كميس��يون بدوي 
اعتراف��ات بازيكن را نپذيرف��ت حكم محروميت 
او از دو س��ال كاهش پيدا نكرد اما تداركات اين 
تي��م به نام امين معروف به بيت حرداني به چهار 
س��ال محروميت محكوم شد. پرونده سرپرست و 
مديرعامل استقلال اهواز همچنان مفتوح است و 
در صورتي كه در جلسات مربوطه شركت نكنند، 

راي در مورد آنها صادر خواهد شد. 

 باشگاه پرسپوليس 
برنده جنگ »پرسپوليس« شد

پس از 20 س��ال مصادره نام پرسپوليس، اين  �
عنوان به صاحبان  اصلي اش بازگش��ت. به گزارش 
فارس، س��ايت باشگاه پرسپوليس نوشت: »پس از 
20 سال از مصادره نام پرسپوليس، با راي مدبرانه 
قاضي شعبه ششم دادگاه عمومي مجتمع قضايي 
ش��هيد بهشتي، نام تجاري پرس��پوليس به دامن 
ميليون ها هوادار عاشق پرسپوليس بازگشت. در پي 
دعوي اين باشگاه عليه شركتي كه نام پرسپوليس 
را از س��ال 1370 ب��ه نام خود ثبت ك��رده بود و 
متعاقب برگزاري جلسات متعدد دادگاه رسيدگي 
كننده، راي به ابطال و حذف نام پرسپوليس از آن 
ش��ركت به دليل تعلق اين نام تجارتي به خواهان 
)باشگاه پرس��پوليس( صادر كرد. به اين ترتيب با 
قطعي��ت راي صادره، برند پرس��پوليس كه داراي 
صدها ميليارد ري��ال ارزش اقتصادي و همچنين 
داراي ريش��ه فرهنگي و اجتماعي عميق و فضاي 
ورزشي ايران و آسياست، به دامان ملت باز خواهد 
گشت. باشگاه پرس��پوليس اين موفقيت بزرگ و 
تاريخي را به آحاد م��ردم ايران و به ويژه هواداران 

فهيم پرسپوليس تبريك مي گويد.« 

شروع هفته چهارم

مس طلاي استيلي 
بدبين ترين طرفدار پرس��پوليس هم تصور نمي كرد  �

تي��م محبوبش از س��ه ب��ازي ابتداي��ي اش در ليگ كه 
بازي هاي س��ختي هم به نظر نمي رسيد تنها يك امتياز 
كسب كند. قرار گرفتن در رده هفدهم ليگ برتر موجب 
شده تا پرس��پوليس به معناي كامل تبديل به يك تيم 
بحران زده شود. فضاي س��كوهاي ورزشگاه آزادي نشان 
مي دهد حميد اس��تيلي چه شرايط دشواري دارد و تنها 
برد در بازي امشب مي تواند كمي شرايط اين تيم را بهتر 
كند. پرسپوليس امشب ميهمان تيمي است كه در جدول 
پايين تر از خودش قرار دارد، در واقع بازي مس سرچشمه 
كرمان – پرس��پوليس دوئل تيم ه��اي ته جدولي ليگ 
است. مس سرچش��مه هر سه بازي خود را باخته است. 
سرمربي پرسپوليس به خوبي مي داند كه اين سه امتياز 
چق��در برايش حياتي اس��ت: »صددرصد اگر يك برد به 
دست آوريم و سه امتياز بگيريم، تيم از نظر روحي و رواني 
ارتقا پيدا مي كند و شرايط تيم متفاوت مي شود.« بازي در 
خارج از خانه براي پرسپوليس يك امتياز هم دارد. حسن 
بازي در ورزش��گاه شهيدباهنر كرمان براي سرخپوشان، 
اين است كه صداي اعتراض تماشاگران خودي را كمتر 
خواهند شنيد و با آرامش خاطر بازي خواهند كرد. با اين 
حال اس��تيلي چنين نظري ندارد: »من چنين عقيده اي 
ندارم. ما در بوشهر هم كه رفتيم جو براي تيم خوب نبود 
و اطراف ورزشگاه پلاكاردهايي ديده مي شد و... . متاسفانه 
م��ن از روزي كه كارم را در پرس��پوليس آغاز كردم، جو 
همين طوري بوده و چاره اي نداريم جز اينكه خوب بازي 
كنيم، چرا كه بازي خوب ما، اين جو بد را از بين مي برد.« 
سرمربي سابق شاهين بوش��هر اعتقاد دارد جو ورزشگاه 
در س��ه بازي گذشته طبيعي نبوده و عنوان كرد برخي 
از بازيكنان انتظارات او را برآورده نكردند: »با اين شرايط 
ناچاريم سه روز يك بار بازي كنيم و همان طور كه ديده ايد 
براي اينكه تيم به هماهنگي برسد، در هر بازي دست به 
تركيب تيم مي زني��م. در اين بين برخي از بازيكنان كه 
از آنها انتظار بيشتري مي رفت، نتوانستند مطابق انتظار 
عمل كنند.« مطمئنا اگر پرسپوليس با سه امتياز از كوير 
برنگردد، اوضاع براي اس��تيلي از اين هم كه هست بدتر 
مي شود. در آن سو باخت مس آينده احمد سنجري، مربي 
اي��ن تيم را به خطر مي اندازد. مدير عامل اين تيم عنوان 
ك��رده به مربي تيم تا پايان هفته پنجم فرصت مي دهد. 
س��نجري در اين باره گفت: »اگر هيات مديره مي خواهد 
ك��ه به كارم ادامه دهم بايد به من زمان بدهد و تعطيلي 
17 روزه ليگ بهترين فرصت براي من است وگرنه تابع 
تصميم باشگاه هستم. براي اينكه وارد بحران نشويم به 
گرفتن امتياز مقابل پرسپوليس نياز داريم.« امشب به غير 
از اين بازي دو ديدار ديگر هم برگزار مي شود. در بوشهر، 
شاهين بوشهر ميزبان ملوان بندرانزلي است. شاهين كه 
دروازه بان اصلي خود، وحيد طالب لو را به علت محروميت 
در اختيار نخواهد داش��ت، برابر تيمي قرار مي گيرد كه 
هنوز اين فصل نباخته است. فرهاد پور غلامي، سرمربي 
ملوان در آستانه اين بازي باز هم از شرايط نامناسب مالي 
تيمش گلايه دارد. ديگر تيم اس��تان كرمان هم شرايط 
مطلوبي ندارد. مس كرمان پس از كسب يك امتياز از سه 
بازي امشب ميهمان صنعت نفت آبادان است. آباداني ها 
هم شرايط شان بهتر از مس نيست. نفتي ها براي اينكه از 
اعتراض هواداران خودي در امان بمانند، نبايد بازي با مس 

را دست خالي ترك كنند. 
برنامه هفته چهارم
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ديدار رفت س��وپر كاپ اسپانيا با نتيجه مساوي 2–2 
به پايان رسيد. در اين ديدار كه در ورزشگاه برنابئو برگزار 
شد، تيم هاي رئال مادريد و بارسلونا، اولين بازي ال كلاسيكو 
فصل را انجام دادند و در نهايت با تساوي به كارشان پايان 
دادند. رئالي ها در اين ديدار به مراتب بهتر از حريف بودند 
و نش��ان دادند بيخود نب��وده كه موريني��و در بازي هاي 
پيش فصل بيشتر از تركيب اصلي اش استفاده كرده است. 
در واقع رئالي ها هفت ديدار تداركاتي داشتند كه هر هفت 
بازي را با برد پشت سر گذاشتند و موفق شدند 27 بار هم 
دروازه حريفان را باز كنند! اينچنين ش��د كه رئال پس از 
24 سال بهترين دوره آماده سازي پيش فصلش را سپري 
كرد و پا به سوپركاپ گذاشت اما در سوي مقابل بارسا كه 
ديدارهاي پيش فصلش را خيلي دير ش��روع كرد در اين 
بازي ها خوب كار نكرد تا با كسب سه برد از هشت بازي به 
كارش خاتمه دهد. البته تفاوتي كه ديدارهاي بارسا با رئال 
داشت اين بود كه پپ بر خلاف مورينيو بيشتر از بازيكنان 
جوان و جديد تيمش استفاده كرد. با توجه به اين موضوع 
از قبل هم مي ش��د حدس زد كه رئال مادريد براي فينال 

سوپركاپ به مراتب آماده تر است. 
داور ترسو

با شروع بازي بازيكنان تيم رئال مادريد � كه براي مهار 
بارسا ديگر نيازي به دفاع چندلايه نداشتند � با ارايه يك 
بازي تهاجمي زمام امور را در دست گرفتند و با توجه به 
غيبت پنج مهره اصلي بارسا )پويول، پيكه، ژاوي، بوسكتس 
و پدرو( بر بازي سوار شدند و خيلي زود روي اشتباه آبيدال 
و ماسكرانو در خط دفاعي به گل رسيدند. اوزيل روي پاس 
بنزم��ا گل اول بازي را به ثمر رس��اند. پ��س از اين گل، 
بارس��ايي ها روي نبوغ ويا و مسي دوبار به گل رسيدند و 
پيش افتادند. در نيمه دوم، رئال مادريد توسط ژابي آلونسو 
به گل تساوي رسيد و در نهايت اين ديدار با همين نتيجه 
به پايان رس��يد. البته اين ديدار هم مثل تمام ديدارهاي 
گذشته خالي از حادثه نبود؛ پپه روي دني آلوس خطاي 
فاحش��ي انجام داد كه داور حت��ي كارت زرد هم به اين 
مدافع پرتغالي نشان نداد! ديگر صحنه اي كه داد هواداران 

رئال مادري��د را درآورد خطاي ويكتور والدس روي رونالدو 
بود كه داور مي توانست آن را پنالتي اعلام كند و از اين كار 
طفره رفت هرچند كه والدس در مورد آن صحنه مي گويد: 
»تحت هيچ شرايطي آن حركت نمي توانست خطا باشد. 
رونالدو بي مورد خ��ود را روي زمين انداخت« با اين حال 
رونالدو نظر متفاوتي دارد؛ كريستيانو هرچند نقشي در دو 
گل تيم رئال مادريد در ديدار دوشنبه نداشت، اما بازي قابل 
قبولي به نمايش گذاشت و مدافعان بارسلونا را چندين بار 
ب��ه زحمت انداخت. او در پاي��ان اين بازي گفت: »من در 
محوطه جريمه س��رنگون ش��دم و فكر مي كن��م در اين 
صحنه داور يك پنالتي بايد به سود تيم ما اعلام مي كرد، 
اما به هر حال به تصميم  داوران بايد احترام گذاش��ت. ما 
مساوي داديم و در بازي برگشت هر چيزي ممكن است 
رخ دهد، اما به تيم مان اعتماد داريم و مي دانيم كه پيروز 
خواهيم شد. بازي بهتري نسبت به بارسلونا انجام داديم و 
فرصت هاي گلزني بسيار بيشتري داشتيم و مي توانستيم 

بازي را به سود خودمان به پايان ببريم.«
مورينيو باز هم قهر كرد

ژوزه مورينيو مربي پرتغالي تيم رئال مادريد قضاوت بد 
داور بازي را بهانه كرد تا در كنفرانس خبري شركت نكند. 
او پي��ش از اين هم به علت اينك��ه خبرنگاران حرف او را 
بد تعبير مي كنند در كنفرانس خبري شركت نكرده بود. 
اين مورد باعث شد تا مطابق معمول كارانكا در كنفرانس 
خبري بعد از بازي شركت كند. آيتور كارانكا، درباره تساوي 
2-2 در ديدار رفت س��وپرجام اسپانيا گفت: »رئال مادريد 
نمايش قابل قبولي را ارايه داد. همچنان كه در بازي هاي 
پيش فصل خوب كار كرده بود. به همين دليل به بازيكنانم 
افتخار مي كنم. عملكرد خوب ما در اين بازي نتيجه  تلاش 
و پش��ت كار زياد تيم در ماه گذش��ته بود. زماني كه تيم 

در چنين بازي نتيجه  مس��اوي كس��ب مي كند احساس 
تلخ و ش��يريني در ذهن ش��كل مي گيرد، چرا كه ما اين 
قدرت را داش��تيم كه پيروز بازي شويم. فكر مي كنم تيم 
در شرايط بهتري نسبت به فصل گذشته قرار دارد و اين 
مساله ما را به آينده اميدوار مي كند. نتيجه  آخر بازي هم 
فقط يك نتيجه  است كه ثبت شده. ما كارمان را به خوبي 
انجام داديم، متاس��فانه نتوانستيم از عملكرد فوق العاده  و 
فرصت هاي گل زيادي كه داش��تيم اس��تفاده كنيم و به 
گل هاي بيشتري برسيم. بايد منتظر بازي برگشت باشيم 
و س��طح بازي مان را بهبود بخشيم.« كارانكا در پاسخ به 
س��والي درباره وضعيت داوري گفت: »فكر مي كنم سطح 
بازي رئال مادري��د افزايش پيدا كرده، اما اين اتفاق درباره 

سطح داوري رخ نداده است!« 
گوارديولاي شكست ناپذير

پ��پ كه در نيمه دوم و پس از ثبت نتيجه مس��اوي، 
بازيكنان اصلي اش را براي حفظ نتيجه به زمين فرستاد در 
نهايت موفق شد شكست ناپذيري اش در برنابئو را حفظ 
كند. او در چهار س��الي كه مربي بارس��ا بوده در ورزشگاه 
رئال شكست نخورده و تنها باختش برابر اين تيم هم در 
ورزشگاه مستايا رقم خورده است. پپ در كنفرانس خبري 
بعد از بازي گفت: »مي خواس��تيم در اين بازي با توجه به 
خستگي بازيكنان نتيجه  خوبي را به دست بياوريم و اين 
كار را انجام داديم. براي بازي روز چهارش��نبه بايد بدون 
تاخير تمرين هاي آماده س��ازي را ادام��ه دهيم. اميدوارم 
هواداران در بازي برگش��ت به م��ا كمك كنند تا بتوانيم 
نتيجه  خوبي را كسب كنيم. نتيجه اي كه شايد به تنهايي 
با اين ساق هاي خس��ته نتوانيم به دست آوريم. تا زماني 
كه من سرمربي بارسلونا هستم با همين سيستم  به كار 
خودمان ادامه مي دهيم. رئال مادريد هم براي بازي برگشت 

هم ش��انس پيروزي دارد، اما فكر نمي كنم اين اتفاق اين 
بار رخ دهد.«

سسك اسلحه جديد پپ
اگرچه بارس��ا در ديدار رفت »بارسايي« بازي نكرد اما 
همچنان مدعي اصلي قهرماني در س��وپركاپ است. پپ 
علاوه بر اينكه مي تواند به حضور تماشاگران كاتالونيايي 
اميدوار باشد مي تواند از فابرگاس، هافبك تازه تيمش نيز 
در ميانه ميدان اس��تفاده كند؛ سسك در ميان هياهوي 
بس��يار و در حالي كه گفته مي شود پولي بيشتر از آنچه 
كه بارس��ايي ها اعلام كرده اند گرفته، روز گذش��ته پا به 
بارسلونا گذاشت. گوارديولا درباره حضور سسك فابرگاس 
در بارس��لونا گفت: »دوش��نبه مراس��م معارفه او برگزار 
شد و بايد ببينيم ش��رايط چگونه مي شود و آيا مي تواند 
چهارشنبه بازي كند يا خير؟« البته ساندرو روسل، رييس 
باشگاه بارسلونا با انتقاد از رسانه ها در پخش خبر قرارداد 
40ميليون يورويي با فابرگاس تاكيد كرد تنها 29ميليون 
يورو براي خريد هافبك آرسنال هزينه كرده است. ساندرو 
روس��ل كه مدت ها پيش و حتي قب��ل از آغاز فصل نقل 
و انتق��الات اعلام كرده بود كه باب��ت انتقال فابرگاس به 
هيچ وج��ه بي��ش از 40 ميليون يورو نخواه��د پرداخت، 
اكنون اعلام مي كند كه بازگشت فابرگاس به بارسلونا تنها 
29ميليون يورو براي باشگاه كاتالاني هزينه در پي داشته 
است. رييس باشگاه بارسلونا درباره خريد فابرگاس گفت: 
»م��ا براي خريد فابرگاس 29 ميليون يورو هزينه كرديم 
چرا كه پيش از اين هم گفته بودم كه به هيچ وجه بيش از 
30 ميليون يورو نخواهيم داد. البته پنج ميليون يورو هم به 
صورت متغير در قرارداد او در نظر گرفته شده كه بايد روز 
امضاي قرارداد درباره آن صحبت كنيم. مبلغ 40ميليون 
يورو در رسانه ها هم مطرح شده كه صحت ندارد.« روسل 
در پاس��خ به اين سوال كه آيا فابرگاس مي تواند در ديدار 
برگش��ت سوپرجام اسپانيا اولين بازي اش را انجام دهد يا 
خير، گفت: »اين تصميم به گوارديولا باز مي گردد، اما من 
به عنوان مدير باشگاه علاقه دارم كه بازي تمام بازيكنان 

را در زمين ببينم.«

سرنوشت قهرماني به نوكمپ كشيده شد

تساوي در راند اول

مثبت اع��لام ش��دن نتيجه 
آزماي��ش دو چه��ره سرش��ناس 
كش��تي فرنگي ايران كم بود كه 
حالا بايد خبر تاسف بار دوپينگي 
بودن يكي ديگ��ر از فرنگي كاران 
تيم ملي جوانان را هم به آن اضافه 
كرد.  تيم ملي كشتي فرنگي ايران 
در حالي با دو م��دال نقره و يك 

برنز و كسب عنوان چهارمي از مسابقات جهاني روماني برگشته 
كه در بين اهالي كشتي شايعه شده دوپينگ يكي از كشتي گيران 
مدال آور اين تيم مثبت اعلام ش��ده است.  در شرايطي كه پس 
از گذشت 20 روز از اتمام اين رقابت ها نتيجه نمونه هاي گرفته 
ش��ده، اعلام شده و گفته مي ش��ود وادا طي نامه اي اين موضوع 
را به اطلاع مس��وولان فدراسيون كش��تي كشورمان رسانده اما 
فدراسيوني ها از آن اظهار بي اطلاعي مي كنند.  عارف ربطي، دبير 
فدراسيون كش��تي در اين رابطه به ايسنا مي گويد: »اطلاعي از 
اين موضوع ندارم. تا به الان نه من و نه يزداني خرم از اين قضيه 
اطلاعي نداريم.«  طاهري رييس كميته پزشكي و ضد دوپينگ 
فدراسيون كشتي نيز در جوابي دوپهلو اين طور توضيح مي دهد: 
» من اين موضوع را نه تاييد مي كنم و نه تكذيب.« اما ادعاهاي 
مس��وولان فدراسيون كشتي در حالي است كه شنيده مي شود 
اين كش��تي گير روز يكشنبه جلس��ه اي با مسوولان فدراسيون 
كشتي داشته و استدلالات خود را بيان كرده است. وي در اين 
جلسه عنوان كرده به دليل درد زانو از قرص استفاده مي كرده كه 
حتي اين موضوع را هنگام تست گرفتن به افسران مربوطه گفته 

است.  عضو تيم ملي كشتي جوانان 
كه عملك��رد درخش��اني هم در 
مسابقات روماني داشت در اين باره 
به فارس مي گويد: » من از طريق 
سرپرست تيم از اين موضوع مطلع 
شدم. زماني كه فهميدم اين اتفاق 
افت��اده از ش��دت ناراحتي از حال 
رفتم و به بيمارستان منتقل شدم. 
البته هنوز هيچ چيز قطعي نشده است.« او با اشاره به اينكه پيش 
از حضور در مسابقات روماني دارو مصرف كرده، گفت: »به علت 
مصدوميتي كه قبل از حضور در اين مسابقات داشته ام با تجويز 
پزشك، دارو مصرف مي كردم. احتمال دارد به خاطر عوارض اين 
داروها باش��د. در فينال رقابت ها از من آزمايش گرفته ش��د اگر 
مي دانستم، مي باختم تا به فينال نرسم.«  گفته مي شود مسوولان 
فدراسيون كشتي قرار است در اين زمينه مستندات خود را براي 
فدراسيون جهاني كشتي ارسال كنند تا راي نهايي فيلا در اين 
زمينه صادر ش��ود. در صورتي ك��ه اين مدال از جمع مدال هاي 
تيم كشتي فرنگي جوانان ايران كم شود رتبه تيم ايران از جايگاه 
چهارم به جايگاه هشتم نزول خواهد كرد.  به نظر مي رسد با اين 
اظهارنظر و تكذيب نش��دن مساله از سوي كميته ضد دوپينگ 
فدراسيون كشتي، احتمال دارد خبرهاي ناخوش بي پايه و اساس 
نباشند. يك ماه پيش نتيجه آزمايش دوپينگ امير علي اكبري و 
بابك قرباني دو فرنگي كار وزن 96 كيلوگرم تيم ملي بزرگسالان 
كه از شانس هاي اصلي ايران براي مدال آوري در المپيك 2012 

لندن به حساب مي آمدند، مثبت شده بود. 

»حام��د ح��دادي، بازيك��ن 
بلندقامت تيم ملي بسكتبال ايران 
كه در دو ديدار پاياني بيش  از 70 
امتياز براي ايران به دس��ت آورد، 
در فينال اي��ن رقابت ها با حضور 
40دقيقه اي در زمين توانست 36 
امتياز، 18 ريباند و 7 بلاك ش��ات 
داش��ته باش��د و نقش بزرگي در 

قهرماني ايران ايفا كند. اين گزارش��ي اس��ت كه سايت رسمي 
فدراس��يون بسكتبال آسيا پس از قهرماني ايران در جام ويليام 
جون��ز در تمجيد از ايران و عملكرد قاب��ل توجه حامد حدادي 
نوش��ته اس��ت.  تيم ملي ايران در ديدار پاياني مسابقات ويليام 
جونز موفق شد با نتيجه 66 بر 59 كره جنوبي را مغلوب كند و 
به سومين عنوان قهرماني دست پيدا كند.  قهرماني ملي پوشان 
بس��كتبال ايران در حالي به دس��ت آمد كه نيكخواه بهرامي در 
تركيب تيم نبود، حامد آفاق و حامد س��هراب نژاد آسيب ديده 

بودند و مهدي كامراني نيز در دو ديدار آخر استراحت مي كرد. 
اوشين ساهاكيان ديگر بازيكن خوب ايران در ديدار پاياني بود 
كه توانست در اين مسابقه نزديك به 34 دقيقه در ميدان حاضر 
باشد و 13 امتياز و 8 ريباند به نامش ثبت كند.  رييس فدراسيون 
بس��كتبال  ايران با رضايت خاطر از عملكرد تيمش در خصوص 
مس��ابقات ويليام جونز توضيح داد كه بس��كتبال  ايران دفاع از 
عنوان قهرماني آسيا و كسب سهميه المپيك است. رقابت هاي 
ويليام جونز هميشه براي تيم ملي ايران مناسب بوده. پيكار برابر 
حريفان آسيايي باعث شد ملي پوشان با يكديگر هماهنگ شوند 

و بتوانند نقاط قوت و ضعف شان 
را بررس��ي كنند. هدف تيم ملي 
در اين رقابت ها برد و باخت نبود، 
بلكه غرض روند آماده س��ازي تيم 
براي حض��ور در جام ملت ها برابر 
تيم هاي آسيايي بود. خوشبختانه 
در اين رقابت ها نيز تيم ملي قدرت 
خودش را دوباره به رخ كش��يد و 
توانست به قهرماني برسد.  محمود مشحون، رييس فدراسيون 
بسكتبال  كشورمان همچنين در مورد رقابت هاي جام ملت هاي 
آس��يا گفت: »در جام ملت ها بس��يار دشوار اس��ت و با توجه به 
ميزباني چين بايد تلاش مان را دوچندان كنيم. بسكتبال  بازي 
لحظه هاس��ت و يك بازيكن با استفاده از لحظه اي مي تواند تيم 
را پيروز كند. آرن داوودي در اردوي اروپا چه عملكردي داشت؟ 
يا ديگر بازيكناني كه در اروپا بودند، چگونه بازي كردند؟ بايد از 
داشته هايمان استفاده كنيم و البته واقع نگر نيز باشيم.«  به اعتقاد 
رييس فدراسيون كسي كه بسكتبال  را بشناسد، به خوبي مي داند 
هم اكنون بازيكناني همچون صمد، حدادي و كامراني نداريم، اما 
نبايد فراموش كرد كه پس از آنها بازيكنان بزرگي وجود دارند كه 
تنها با كمي تفاوت مي توانند عملكرد خوبي داشته باشند.  رييس 
فدراسيون بسكتبال  در پايان به وضعيت مصدومان تيم ملي اشاره 
داشت و گفت كه به نظر او هر نوع نقصان نگران كننده است، اما 
خوشبختانه تيم ملي نسبت به سال گذشته شرايط بهتري دارد. 
بايد اين مدت مديريت شود تا به بازيكنان فشار نيايد و با آمادگي 

كامل در تيم ملي ايران حاضر شوند. 

مثبت شدن تست دوپينگ يك فرنگي كار ديگر

فدراسيون: ما بي خبريم
پس از قهرماني بسكتبال ايران در ويليام جونز

مشحون: هدف برد و باخت نبود

هر چند در زمان رياس��ت علي آبادي بر سازمان تربيت 
بدن��ي مربيان خارجي در تيم هاي ملي كاهش پيدا كرده و 
به طور كل موج منفي نسبت به مربي خارجي در كشورمان 
به وجود آمد، اما نتايج ضعيف در المپيك پكن باعث شد تا 
دوباره مسوولان بعدي به فكر آوردن مربيان خارجي باشند، 
كار به جايي كش��يده شده بود كه حتي مي خواستند براي 
كش��تي نيز از مربي خارجي اس��تفاده كنند.  حالا كميته 
ملي المپيك با رياست همان علي آبادي بالاترين آمار را در 
استخدام كردن مربي خارجي دارد. كميته ملي المپيك در 
حال حاضر با 54 مربي خارجي در 23 رشته قرارداد مالي دارد 
كه از ميان آنها سرمربي آرژانتيني تيم ملي واليبال بيشترين 
حقوق را دريافت مي كند، اين در حالي اس��ت كه كارلوس 
كي روش در بين اين مربيان قرار ندارد.  به جز فدراس��يون 
فوتبال كه با مربيان خارجي مورد نظر به طور مستقل قرارداد 

منعقد مي كند، ساير فدراسيون ها پس از توافق با گزينه هاي 
خارجي خود براي مربيگري در تيم هاي ملي از طريق كميته 
ملي المپيك با آنها قرارداد بس��ته و همكاري رسمي را آغاز 
مي كنند. اين كميته در ح��ال حاضر به 54 مربي خارجي 
در رشته هاي مختلف حقوق پرداخت مي كند. البته حقوق 
برخ��ي از اين مربيان مانند مارچلو درادي، مربي تيراندازي 
روزانه پرداخت مي ش��ود؛ اما ديگ��ر مربيان ماهيانه حقوق 
مي گيرند.  54 مربي خارجي، 23 رشته مربيان خارجي كه 
در حال حاضر با تيم هاي ملي مختلف ورزش ايران همكاري 
دارند در 23 رشته تيمداري مي كنند. در اين ميان مسوولان 

هشت رشته تنها يك مربي خارجي در كنار تيم هاي ورزشي 
خود دارند. ورزش��كاران برخي رشته ها هم دو يا سه مربي 
خارجي در كنار خود دارند، اما هستند تيم ها و ورزشكاراني 
كه چهار، پنج يا حتي شش مربي خارجي در اختيار دارند. 
در ميان 23 رش��ته اي كه در حال حاضر با مربي غيرايراني 
همكاري دارند، قايقراني بيش��ترين سهم را در همكاري با 
مربيان خارجي دارد. در حال حاضر فدراس��يون قايقراني با 
شش مربي خارجي همكاري دارد. از نظر در اختيار داشتن 
تعداد مربي خارجي فدراسيون هاي شمشيربازي و واليبال 
با داش��تن پنج مربي خارجي در رده دوم و فدراسيون هاي 

تيراندازي و ووش��و با چهار مربي خارجي در رده سوم قرار 
دارند. بس��كتبال، اسكواش )سه مربي خارجي(، بدمينتون، 
تيرو كمان، فوتس��ال، چوگان، ش��طرنج، موي تاي، ش��نا، 
واترپلو )دو مرب��ي خارجي(، دوميداني، وزنه برداري، راگبي، 
كريك، جودو، هندب��ال، دوچرخه س��واري و تكواندو )يك 
مربي خارجي( ديگر رشته هايي هستند كه با مربي خارجي 
همكاري دارند. عامر س��تار، مربي چوگان نس��بت به ديگر 
همتايان خارجي خود حقوق كمتري دريافت مي كند اما در 
مقابل »خوليو ولاسكو« كه همين چند ماه پيش هدايت تيم 
ملي واليبال را بر عهده گرفت، بيش��ترين دريافتي را دارد. 
طوري كه مجموع حقوق هاي شش مربي خارجي قايقراني با 
حقوق ولاسكو تفاوت زيادي ندارد. »عامر ستار« و »خوليو 
ولاس��كو« به ترتي��ب 700 و بيش از 28 ه��زار دلار در ماه 

حقوق مي گيرند. 

نگاهي به دستمزد مربيان خارجي شاغل در ايران

منهای »كي روش«، »ولاسكو« اول است
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